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PROTOKÓŁ NR 213 / 2010 

posiedzenia 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 27 maja 2010 roku, 
które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 12.10 
  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Piechocki                   -   Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                       -   Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                    -   Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski              -  Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek                -   Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
       6. Danuta Królczyk                     -Skarbnik 

 7. Andrzej Sebastyański              -Sekretarz Powiatu 
 8. Grzegorz Hoffmann                -Dyrektor ZOZ 
 9.  Stanisław Przybylski              -Główny Księgowy ZOZ 
10. Dariusz Przesławski               -kierownik Wydziału Architekt. i Budownictwa 
11. Robert Torz                            -dyrektor PZD w Wągrowcu 

     12. Edyta Owczarzak                    -kierownik PCPR w Wągrowcu 
     13. Mariola Substyk                 -inspektor w Biurze Rady  
     14. Katarzyna Kubacka                - protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
3. Informacja o sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora PZD do realizacji inwestycji           
5. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar działki nr 
163 w miejscowości Rościnno. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar działki nr 
274 w miejscowości Rościnno. 

7. Podjecie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar działek nr 
491/2 i 491/4 w miejscowości Potrzanowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar działki nr 
335/4 w miejscowości Potrzanowo. 

9. Zapoznanie się z propozycją ustawienia radarów w 2. miejscach w naszym 
powiecie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia dochodów                  
i wydatków budżetu Powiatu Wągrowieckiego  na 2010 rok  wg. szczegółowości  
klasyfikacji  budżetowej. 

11. Zapoznanie z wnioskiem kierownika PCPR w Wągrowcu dot. przekształcenia 
wielodzietnej zastępczej rodziny zawodowej w rodzinną placówkę opiekuńczo-
wychowawczą ( rodzinny dom dziecka). 
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12. Nagroda Herbu Powiatu dla A.Banaszyńskiego - Wójta Gminy Mieścisko. 
13. Rozpatrzenie wniosku dyrektora DPS w Srebrnej Górze na pozyskanie środków 

finansowych.  
14. Rozpatrzenie wniosku dyrektora ZSP nr 1 w Wągrowcu w sprawie wyrażenia 

opinii na temat odwołania wicedyrektorów i kierowników w ZSP nr 1 w 
Wągrowcu. 

15. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
16. Uwagi i wnioski. 
 
Ad. 1 
Odczytano i bez zmian przyjęto porządek posiedzenia Zarządu.  
 
Ad.2 
Starosta uczestniczył w:  
-otwarciu nowej części Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  w 
Wągrowcu, 
-podjęciu delegacji z Lüneburga w sprawie organizacji obozu, 
-otwarciu „Mistrzostw Fair Play” na boisku ORLIK w Kobylcu, 
-Walnym Zgromadzeniu Funduszu Promocji Województwa  Wielkopolskiego, 
-wraz z wicestarostą w otwarciu Powiatowego Konkursu Wiedzy o Samorządzie 
Powiatowym, 
-spotkaniu z okazji Dnia Samorządowca w Ośrodku Edukacji Leśnej, 
-spartakiadzie LZS w Gołańczy,  
-Turniejach strzeleckich organizowanych przez Bractwa Kurkowe w Skokach, Kobylcu i 
Popowie Kościelnym, 
-międzynarodowym turnieju eliminacyjnym do Mistrzostw Europy w Piłce Ręcznej 
Mężczyzn do lat 18 na hali OSiR, 
-rozmowach dotyczących przystąpienia do aglomeracji poznańskiej, 
-podjęciu p. Starosty obornickiego w sprawie funkcjonowania Wydziału Geodezji w 
Starostwie Powiatowym w Wągrowcu, 
-podjęciu starosty jarocińskiego, sekretarza oraz kierownika Wydziału komunikacji w spr. 
funkcjonowania Wydziału komunikacji Starostwa, 
-spotkaniu z członkiem  PTTK w sprawie organizacji rajdu, 
-spotkaniu ZOZ w Wągrowcu  z ordynatorami. 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- otwarciu Powiatowego Konkursu Wiedzy o Samorządzie Powiatowym, 
- otwarciu „Mistrzostw Fair Play” na boisku ORLIK w Kobylcu, 
-posiedzeniu Komisji Zdrowia, 
-spotkaniu  z kadrą Starostwa w Ośrodku Edukacji Leśnej w Durowie, 
-obchodach Święta Zielonych Swiątków w Damasławku, 
-uroczystej sesji Rady Gminy w Damasławku z okazji 20 – lecia wolnych wyborów 
samorządowych, 
-podjęciu p. dyrektor DPS-u, która zwróciła się wnioskiem, który jest objęty w porządku 
posiedzenia Zarządu, 
-spotkaniu w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Gołańczy podsumowującym 3 –
miesięczną działalność, 
-spotkaniu w ZOZ, 
 
Ponadto W. Ewertowski uczestniczył w uroczystości z okazji Dnia Matki zorganizowanej 
przez Wójta Gminy Wągrowiec oraz Gminna Radę Kobiet. 
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Ad.3 
Dyrektor ZOZ G. Hoffmann oraz  Główny Księgowy S. Przybylski przedstawili informację 
nt. sytuacji finansowej ZOZ w Wągrowcu. Plan rzeczowo-finansowy stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. 
 
Dyskusję rozpoczął Starosta M. Piechocki słowami cyt.: „Rada Społeczna po raz kolejny nie 
przyjęła planu finansowego. Szpital funkcjonuje bez planu. Myślę, że Pan Dyrektor zdaje 
sobie sprawę z sytuacji. Chcemy, żeby Dyrektor przedstawił Zarządowi możliwe działania. 
Bierzemy odpowiedzialność za to, co Pan Dyrektor zorganizuje. Zła sytuacja szpitala wynika 
ze sposobu kierowania placówką. Szanse są. Myślę, że Panowie z nich skorzystają.” 
 
Dyrektor G. Hoffmann cyt.: „W tej chwili spotykam się z przenikliwą krytyką lekarzy. 
Próbujemy złożyć dyżury 24 h na czerwiec. Na wczorajszym spotkaniu lekarzy dwa głosy 
były mocno stonowane, żeby tego nie robić tzn. odwołać mnie, a reszta nawet tego tematu nie 
podjęła.” 
 
A. Bielecki cyt.: „Nie należy podejmować tego tematu, bowiem lekarze, nie ukrywajmy,  
oczekują odpowiednich wynagrodzeń.” 
 
T.Krenc cyt.: „Lekarze myślą w ten sposób: My wiemy co mamy robić,  a Wy zabezpieczacie 
pieniądze.” 
 
A,Bielecki cyt.:  „Czy w wyniku ostrej potyczki słownej udało się obniżyć koszty?” 
 
Dyrektor G. Hoffmann cyt.: „Podpisałem ze związkami zawodowymi porozumienie o 
nietworzeniu Zakładowego Funduszu Świadczeń socjalnych, co  daje 120 tys. oszczędności. 6 
osób przechodzi na emeryturę, co daje 96 tys. zł. oszczędności w sumie z poprzednimi  284 
tys.  Strata wynosi 2 mln  220 tys. zł. Ta strata może zostać umniejszona o spłatę nadwykonań 
z NFZ.” 
 
A.Bielecki cyt.:  „Kogo można by było zwolnić oprócz lekarzy i pielęgniarek?” 
 
Dyrektor G.Hoffman cyt.: „W administracji mamy zatrudnionych 13 osób. Ulegamy 
wyłącznie by złożyć dyżury. Ordynatorzy nie przyjęli nowych warunków na zarządzanie. 
Oddziały funcjonują bez kierowników.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Przedstawia nam Pan plan nierealny. Odwołanie Pana, jeśli 
będzie taka potrzeba, nie nastąpi  z dnia na dzień. Odwołanie planowane jest z końcem lipca. 
Ponad 2  mln strat mówicie,  że jest to plan realny i ja się z tym zgadzam. Zaoszczędzicie na 
dyżurach lekarskich, czy zmniejszycie płace? Biegła Rewident w opinii  stwierdziła, iż to co 
było zawarte w sprawozdaniu było rzetelne.Wynagrodzenia lekarzy w ocenie p. biegłej są 
bardzo wysokie.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „W stosunku do poprzedniego roku mamy wzrost zadłużenia. 
Dlaczego?” 
 
Główny Księgowy S.Przybylski cyt. „ Zasadne były wydatki na nagrody i odprawy. Stąd ten 
wzrost.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Co zamierzacie zrobić z dyżurami lekarskimi?” 
 
Dyrektor G. Hoffmann cyt. „Planujemy obniżkę płac. Pielęgniarki zgodzą się na obniżkę, gdy 
lekarze wyrażą taką wolę.” 
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A.Wieczorek cyt: „Ja się pytałem kiedyś czy jest Pan w stanie uratować szpital. Odpowiedział 
Pan że tak. Ja myślę, że trzeba rozpocząć  rozmowy z lekarzami spoza szpitala, by uratować 
siebie i szpital. Ilu lekarzy jest za Panem Dyrektorem?” 
 
Dyrektor G.Hoffmann  „Kilku” 
 
A.Wieczorek cyt. „Zdecydowana większość jest przeciwko Panu” 
 
A.Wieczorek  cyt.:„ Z lekarzami trzeba rozmawiać krótko.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt:  „Nowy plan Dyrektora nie wnosi nic nowego. On nie wnosi nic 
nowego do metod zarządzania szpitalem.”  
 
Dyrektor G.Hoffmann cyt.: „Strata Szpitala może być pomniejszona o nadróbki.” 
 
A.Wieczorek cyt.:  „Ja myślę, że trzeba kalkulować, że nadróbek się nie otrzyma.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Ja myślę, że w przypadku ogłoszenia konkursu na ordynatora 
nowi lekarze się pojawią. Ja myślę,  że Dyrektor nie chce rządzić.” 
 
Wicestarosta T. Kranc: „Skupiamy się na obniżeniu kontraktów na dyżury. Należałoby 
rozważyć, obniżenie liczby dyżurów. Musicie złożyć dyżury w granicach  140 -180  przy 
dotychczasowej ich liczbie w granicach  ok. 220.” 
 
Główny księgowy S.Przybylski cyt.: „Nie możemy się dogadać z załogą. Są spięcia. Ja bym 
patrzył by iść w redukcje, restrukturyzację.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „Można by zredukować liczbę etatów?” 
Można by tak obniżyć liczbę dyżurów by każdy lekarz miał o jeden mniej. Nie odczuli by 
tego.” 
 
Główny księgowy S. Przybylski cyt. : „Jeżeli Dyrektor będzie dalej Dyrektorem, to dokona 
redukcji w etatach. Jestem pewien, że się dogada. Prosimy o wsparcie.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Proponuję Wam czas do 17 czerwca – posiedzenie Zarządu. 
Musicie Państwo przedstawić ostateczny termin uzgodnień z załogą, ostateczny plan 
finansowy. Wasz projekt i Nasza ocena. Prosiłbym o konsultacje propozycji zmian w Szpitalu 
w dniach  14-16 czerwca. Jeżeli tego nie dokonacie,  odwołamy Dyrektora.” 
 
Główny księgowy S. Przybylski cyt.: „Drastycznych cięć o 1 mln zł będzie ciężko dokonać.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt. : „Nie ma zgody na dotychczasowy sposób rządzenia. Wskaźniki 
są takie, że czeka Was niewypłacalność i brak środków na wynagrodzenia.” 
 
A. Wieczorek cyt.: „Widzę, że S.Przybylski  jest optymistyczniej nastawiony na zmiany, niż 
Dyrektor Hoffmann.” 
 
Dyrektor G.Hoffmann cyt. „Obawiam się, że podczas wprowadzenia tak drastycznych cięć 
może dojść do zaburzeń.” 
 
Zarząd zaakceptował 17 czerwca br. jako ostateczny termin przedłożenia przez Dyrektora 
ZOZ G. Hoffmanna planu finansowego na 2010r. 
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Ad.4 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę w sprawie  upoważnienia dyrektora PZD 
do realizacji inwestycji. Uchwałę przedstawił Wicestarosta T. Kranc Uchwała stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar 
działki nr 163 w miejscowości Rościnno. Uchwałę zreferował kierownik Wydziału 
Architektury i Budownictwa D. Przesławski. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Skoki, obejmującego obszar 
działki nr 274 w miejscowości Rościnno. Uchwałę zreferował kierownik Wydziału 
Architektury i Budownictwa D. Przesławski. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar 
działek nr 491/2 i 491/4 w miejscowości Potrzanowo. Uchwałę zreferował kierownik 
Wydziału Architektury i Budownictwa D. Przesławski. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad.8  
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  Gminy Skoki, obejmującego obszar 
działki nr 335/4 w miejscowości Potrzanowo. Uchwałę zreferował kierownik Wydziału 
Architektury i Budownictwa D. Przesławski. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9 
Zarząd zapoznał się z propozycją ustawienia radarów w dwóch miejscach na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego i nie wyraził zgody na ich umiejscowienie z uwagi na brak środków 
finansowych. Propozycję przedstawił dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg R. Torz.  
Propozycja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5za/ podjął uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia dochodów  i wydatków budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010 rok  wg. 
szczegółowości klasyfikacji  budżetowej w tym: 
A.Bielecki - za, 
W.Ewertowski - za, 
T.Kranc - za, 
M.Piechocki - za, 
A.Wieczorek -za 
Uchwałę zreferowała  Skarbnik D.Królczyk.  Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.11 
Zarząd Powiatu zapoznał się oraz pozytywnie rozpatrzył wniosek kierownika PCPR w 
Wągrowcu dot. przekształcenia wielodzietnej zastępczej rodziny zawodowej w rodzinną 
placówkę opiekuńczo-wychowawczą (rodzinny dom dziecka).Wniosek przedstawiła 
kierownik PCPR E.Owczarzak. Wniosek  stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.12 
Zarząd Powiatu przyznał Wójtowi Gminy Mieścisko A. Banaszyńskiemu Nagrodę Herbu 
Powiatu  wręczonego. podczas obchodów XX lecia Powstania Samorządu Terytorialnego 
Gminy Mieścisko. Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora DPS w Srebrnej Górze na 
pozyskanie środków finansowych. Wniosek zreferował wicestarosta T. Kranc. Wniosek 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.14 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek w sprawie wyrażenia opinii na temat 
odwołania wicedyrektorów i kierowników w ZSP nr 1 w Wągrowcu. Wniosek zreferował 
wicestarosta T. Kranc. Wniosek stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 15 
Termin następnego posiedzenia Zarządu ustalono na dzień  2 czerwca godz. 14.00 
 
Ad. 16 
Uwagi i wnioski: 
 
Starosta przedstawił: 
-Wniosek Dyrektora  Bursy w Wągrowcu  dot. zgody na utworzenie dodatkowego etatu. 
-Propozycję przybycia na okres wakacyjny trzech dodatkowych policjantów. Powiat musiałby 
sfinansować wyżywienie. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono  
        
           Protokołowała 
          ______________ 
            /K.Kubacka/ 

 
                                     Starosta Wągrowiecki   

 
                    _____________________ 

                  /Michał Piechocki  / 
 

                                    
                                            Wicestarosta  

 
                _____________________ 

                    /Tomasz Kranc / 
 
 
 

                                                         Andrzej Bielecki          ________________ 
 

                                                   Wiesław Ewertowski  _______________ 
                         
                          Andrzej Wieczorek      _________________ 

 

 


